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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Zijn wij als veiligheidsregio verzocht om extra opvangplekken te realiseren? Zo ja, hoe en waar kunt 
u dat nog realiseren? 
 
Antwoord 1: 
Ja. Elke veiligheidsregio dient in totaal 450 noodopvangplekken voor reguliere asielzoekers te 
realiseren tot 31 december 2022. De gemeente Maastricht heeft van die 450 plekken sinds 22 
augustus 80 plekken in Mariënwaard gerealiseerd voor de duur van drie maanden. Daarnaast 
worden 40 asielzoekers in het Labgebouw van de Provincie Limburg opgevangen en tot tweede 
week november 50 alleenstaande minderjarige vluchtelingen in Overmaze. Gedeputeerde Staten 
heeft op 27 september besloten om het Labgebouw open te houden tot 31 december op verzoek van 
de VRZL. Daarnaast heeft het college een gedoogbeschikking afgegeven voor de duur van 8 weken 
om tot 9 december om 30 asielzoekers te laten opvangen door het COA in Novotel Maastricht. 
Hierover is uw raad geïnformeerd via de raadsinformatiebrief Sociaal Domein van 28 september.  
 
Vraag 2: 
Deelt u de mening dat in het kader van veiligheid voor alle betrokkenen er een rem moet komen op 
de asielinstroom in onze stad? 
 
Antwoord 2: 
Iedere aanvraag gaat gepaard met een advies van de politie over de mogelijke risico’s en impact 
voor de betreffende wijk. Het advies dat over de mogelijke impact op veiligheid van de burgers in 
onze stad gaat is een belangrijk afwegingskader om een besluit te nemen over een 
plaatsingsverzoek. Als stadsbestuur hopen wij bovendien dat er landelijk een structurele oplossing 
komt voor de opvangproblemen. Tot nu toe is er weinig tot geen overlast van de 
noodopvanglocaties.  
 
Vraag 3: 
Bent u op de hoogte dat politieke partijen in Den Haag pleitten om de asielinstroom te beperken b.v. 
door middel van een asielstop? Zo ja, ook vanuit Maastricht? 
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Antwoord 3: 
Ja daar zijn we van op de hoogte. De Limburgse VVD- fracties hebben een signaal landelijk 
afgegeven hierover, waaronder ook de Maastrichtse fractie. 
 
Vraag 4: 
Bent u bereid om dit voorstel te steunen (o.a. als veiligheidsregio) door ook aan de bel te trekken/ 
gesprek te voeren in Den Haag? 
 
Antwoord 4: 
Nee. De stad Maastricht heeft een ruimhartig beleid om mensen in nood op te vangen. Dit zal 
uiteraard binnen de kaders van de mogelijkheden van beschikbaar vastgoed en andere factoren 
dienen te gebeuren, waarbij de veiligheid voor iedereen geborgd moet zijn. De Veiligheidsregio Zuid-
Limburg is een autonoom orgaan dat haar eigen keuzes maakt. Het pleiten voor een asielstop is 
naar onze mening een aangelegenheid voor de politieke partijen.  
 
Vraag 5: 
Kunnen wij vanuit Maastricht aangeven dat wij vasthouden aan onze grondwettelijke autonome 
positie, en als gemeenteraad zelf beslissen nemen die onze stad aangaan? 
 
Antwoord 5: 
Het betreft hier crisisnoodopvang, waarbij de vraag van het kabinet aan de Veiligheidsregio’s wordt 
gesteld om deze in haar regio te organiseren. Verzoeken vanuit de VRZL voor crisisopvang worden 
voorgelegd aan colleges. We kunnen deze verzoeken als college niet zonder meer naast ons neer 
leggen, maar daarover nemen we een weloverwogen besluit.  
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 

 
Anita Bastiaans 
Wethouder Duurzaam Sociaal Domein, WMO, Welzijn, Diversiteit, Europa en de Euregio  
 
 


